
Referat fra generalforsamling i Stomping Boots 

Fredag, den 24. februar 2023 

 

 

1. Valg af dirigent 

 May-Britt Stormly blev valgt til dirigent. 

 

2. Valg af stemmetællere 

 Lisbeth Pallesen og Ulla Nørgaard Jensen blev valgt som stemmetællere 

 

3. Bestyrelsens beretning 

 Formand Inge-Lise Jensen aflagde beretning.  

 Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 

 

4.  Fremlæggelse af revideret regnskab 

 Lis Høybye Kristensen fremlagde regnskab udvisende et underskud på kr. 2.991,34. Der 

var enkelte spørgsmål til regnskabet. 

 Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Fremlæggelse af kontingent og budget 

 Lis Høybye Kristensen fremlagde budget for 2023. 

 Da klubben har et pænt indestående, vil der ikke ske stigning i kontingent. 

 Budget blev enstemmigt godkendt. 

 

6. Indkomne forslag 

 Der var stillet forslag om, at fødselsdagsfesten og generalforsamling fremover afholdes 

som ét arrangement. 

 Der var en del drøftelser, om spørgsmålet skulle behandles under indkomne forslag, 

hvorefter det blev bestemt, at dette ikke var tilfældet. 

 Efter drøftelser stod det klart, at de fremmødte ønskede, at klubben fortsat afholder 

fødselsdagsfesten og generalforsamlingen hver for sig. 

 



7. Valg af bestyrelse og suppleanter 

 Inge-Lise Jensen blev genvalgt som formand og Charlotte Plougmann blev genvalgt som 

sekretær. 

 Kim Haurum Nielsen og Arne Haldrup blev genvalgt som suppleanter. 

 

8. Valg af revisorer og suppleanter 

 Jytte Thorndal blev valgt som revisor og Lisbeth Pallesen blev genvalgt som revisor. 

 May-Britt Stormly blev valgt som suppleant. 

 

9. Valg af medlemmer til diverse udvalg 

 Tøjudvalg: Tina Ottosen blev genvalgt 

 

 Festudvalg: Kirsten M. Juul, Camila Lusanthi Kristiansen og Kim Haurum Nielsen blev 

genvalgt. 

 

 Webmaster: Hanne Mølgaard Hedevang blev genvalgt. 

 

10. Eventuelt 

 Der blev spurgt ind til hvad klubben gør for at få nye medlemmer. Det blev oplyst, at der 

pt. ikke arbejdes på at få nye medlemmer, da klubben ikke har instruktør og lokaler til at  

 Der blev drøftet forskellige muligheder for at få nye medlemmer, hvis/når det er muligt 

at starte nyt hold igen, herunder eventuelt et arrangement, hvor folk kan komme og 

prøve at danse linedance. 


